



2,9 % + 0,30 \$

PAR PAIEMENT RÉUSSI

aucun frais mensuel | aucun frais initial

- + 0,6 % pour les cartes bancaires internationales, affaires, infinite, world, elite, muse et Amex
- + 2 % en cas de conversion de devises
- + 0,30 \$ / par virement effectué



TARIFICATION PRIVILÉGIÉE

Obtenez un tarif de 2,8 % au lieu de 2,9 % sur vos transactions lorsque le volume de ventes par carte en ligne dépasse 200 000 \$ de ventes mensuellement.



OPTIONS

Authentification 3D Secure

3D Secure est une méthode d'authentification utilisée pour vérifier l'identité d'un client avant tout achat en ligne par carte bancaire. 0,05 \$ par tentative 3D Secure.

Paiement Instantané

Envoyez des fonds à vos comptes connectés en quelques minutes. 1,5 % du volume du virement.

Outil de mise à jour des cartes

Mettez automatiquement à jour les informations de carte expirées ou renouvelées des clients enregistrés. 0,35 C\$ pour chaque mise à jour.



2,9 % + \$ 0,30

PER COMPLETED PAYMENT

no monthly fee | no upfront cost

+ 0.6% for international, business, infinite, world, elite, muse and Amex bank cards

+ 2% in case of currency conversion

+ \$ 0,30 / by fund transfer



PRIVILEGED RATES

Get 2.8% instead of 2.9% rate on your transactions when online card sales volume exceeds \$ 200,000 in monthly sales.



OPTIONS

3D Secure Authentication

3D Secure is an authentication method used to verify the identity of a customer before any online purchase by credit card. \$ 0.05 per 3D Secure attempt.

Instant Payment

Send funds to your connected accounts in minutes. 1.5% of the volume of the transfer.

Cards update tool

Automatically update expired or renewed card information for registered customers. C \$ 0.35 for each update.